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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani Kásler Miklós Emberi Er őforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Lezárult-e a Bajcsy-Zsilinszky CT berendezéssel kapcsolatos tendere? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Bajcsy-Zsilinszky Kórházban egy mobil CT berendezésse látják el a betegeket . Ennek oka,
hogy csúsztak az új szolgáltatói pályázat kiírásával . Meglehetősen visszás, hogy az új
tenderen egy olyan cég nyert, akitől nem kértek és valószínűsíthetően nincsenek is
egészségüggyel kapcsolatos referenciái, ugyanis a cég korábban a Terrorelhárítás i
Központnak gyártott zubbonyokat és derékszíjakat . Kérem Miniszter Urat, hogy a helyze t
tisztázása érdekében haladéktalanul adjon választ a következő kérdésekre !

- Hogy fordulhatott elő , hogy ennyit késett a tender kiírása, illetve a nyertes kiválasztása ?
Milyen ellenőrzési rendszer működik ebben az esetben az intézményrendszeren belül é s
milyen garanciák vannak arra, hogy ez ne fordulhasson el ő?

- Hogyan tudják megvizsgálni azokat a betegeket, akik betegágyhoz vannak kötve, és aki k
mozgatása akár a betegségük súlyosbodását okozhatja . Ráadásul a saját szememmel

győződtem meg arról, hogy ezek az ágyak be sem férnek a szűk rámpára ?

Meddig üzemel a mobil CT berendezés, illetve mikor rendezik a kórházban fenáll ó
tarthatatlan helyzetet?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018-05 , Q T-

Szabó 'Tímea
Párbeszéd


	page 1

